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С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 
 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 4 
от редовно заседание, състояло се на 24.01.2012 г. 

 
 

 
 
ПРИСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева, Анюта Асенова, Георги Лозанов, Георги 
Стоименов, София Владимирова  
 
 
Начало на заседанието 11.00 часа, водено от доц. Георги Лозанов - председател на 
СЕМ, експерт протоколист - Вера Данаилова. 
 

Дневен ред 
 

1. Докладни записки от Дирекция „Лицензиране и регистриране”: 
а) Искания за:  
- изменение на индивидуална лицензия за радиодейност № 321-00024 от 09.03.2000 г.;  
- откриване на процедури за провеждане на конкурси за осъществяване на 
радиодейност ; 
- за изменение и допълнение на разрешение № 00761 от 21.07.2008 г., издадено от КРС; 
- искане за прехвърляне на разрешения, издадени от КРС. 
б) Становище относно: молба от Ново Радио Търговище ЕООД и писмо от КРС за 
удължаване срока на разрешение, издадено на Община Търговище. Проект на решение. 
Докладва Емилия Станева. 
 
2. Докладни записки относно административно-наказателни производства. 
Докладват Доротея Петрова и Златка Георгиева. 
3. Предложения за теми за включване в програмата на годишните срещи на ЕПРА. 
Докладва Анна Хаджиева. 
4. Срeща с УС на БНТ за представяне и утвърждаване на нов член на УС на БНТ. 
Докладва Георги Лозанов. Проекти на решения. Докладва Доротея Петрова. 
5. Докладна записка от Спаска Янева относно разпределение на бюджета на СЕМ 
за 2012 г. 
Разни: 
-  Предложение за отговор на СЕМ до „МЕДИЯ ЕКСПЕРТ ГРУП 2011” 
относно предоставянето за разпространение на филми с цел превенция на употребата 
на психотропни вещества. Докладва Диляна Кирковска. 
- Искане за среща със СЕМ от Асоциацията на телевизионните 
продуценти(А.Т.П.). 
- Информация за среща с г-н З. Стефановски, Председател на медийния регулатор 
на Р Македония. Докладва Георги Лозанов. 
- Докладна записка относно имота, в който се помещава РЦ-Пловдив. Докладва 
Даниела Жукова. 
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Георги Лозанов откри заседанието и подложи на обсъждане Дневния ред.  
Анна Хаджиева  предложи в точка “разни” във връзка с новите задължения на 
шофьорите да се обсъди реда  да получават служебен аванс.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: прие Дневния ред с направеното допълнение.   

 
ПО ТОЧКА ПЪРВА: Докладни записки от Дирекция „Лицензиране и 

регистриране”. 

 
Емилия Станева докладва за постъпило в СЕМ  заявление с вх. № 20-00-12/ 18.01.2012 
г. от РАДИОКОМПАНИЯ СИ.ДЖЕЙ ООД,  за изменение на индивидуална лицензия за 
радиодейност № 321-00024 от 09.03.2000 г. 
Към заявлението са приложени: протокол от решение на Общото събрание на 
съдружниците на РАДИОКОМПАНИЯ СИ.ДЖЕЙ ООД, проведено на 17.01.2012 г.; 
копие от свидетелство, издадено от Патентното ведомство за регистрация на марка 
“Melody“; декларация за предоставяне право на ползване на наименованието „Melody” 
от притежателя на марката Гео Адвайзърс ЕООД; програмна схема; квитанция за 
платена такса за разглеждане на документите. 
Исканото изменение на лицензията е свързано с: т.1.2 (наименование на програмата) - 
от „Класик ФМ Радио“ да се промени на „Радио Мелоди“;  т.1.5 (програмен профил) - 
от „специализиран профил- културно- музикален- класическа музика, джаз” да се 
промени на „специализиран музикален профил, насочен към аудитория над 35 години”; 
т.1.6 (дневна продължителност) - от 18 часа да се промени на 24 часа; т.6. (програмни 
характеристики) в съответствие с разпоредбата на чл. 10, ал.3 от ЗРТ да добие нова 
редакция в съответствие с практиката на Съвета: 
6. ЛИЦЕНЗИРАНИЯТ е длъжен да предоставя за разпространение: 
6.1. Предавания с информационна насоченост, включително новини – не по-малко от 2 
на сто от дневното програмно време. 
6.2. Предавания с образователна насоченост. 
6.3. Предавания с културна насоченост – не по-малко от 0,5 на сто от седмичното 
програмно време. 
6.4. Предавания с развлекателна насоченост – не по-малко от 10 на сто от седмичното 
програмно време. 
6.5. Допълнителни услуги – радио онлайн, RDS, интернет страница на радиото. 
Мотивите са подробно описани в докладната записка. 
След проверка на представените документи е установено, че доставчикът не е 
приложил програмна схема в съответствие с исканата промяна – заявена е 24 часова 
продължителност,  а е представена програмна схема за 15 часа (от 06.00 ч. до 21.00 ч.). 
Доводите в заявлението следват в голяма степен изискванията на Съвета, отразени в 
Становище относно: общи изисквания за изменения на параметрите на лицензиите за 
радио- и телевизионна дейност. Необходимо е да се отбележи, че липсват мотиви как 
изменението на профила и характеристиките обезпечава изпълнението на 
ангажиментите на доставчика като обществен такъв. 
Емилия Станева припомни, че след проведен конкурс за осъществяване на 
радиодейност за гр. София, честота 93.4 MHz, за създаване на програма със 
специализиран профил, насочена към аудиторията над 35 години, и на основание 
решение 119/ 2011 г. (след влизането му в сила), Съветът ще издаде лицензия за 
програма “Радио Мелоди” на друго дружество - Гео Адвайзърс ЕООД. Създаването и 
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предоставянето за разпространение от две различни дружества на две програми с 
идентично наименование и профил би въвело в заблуждение аудиторията в гр. София, 
както и би нарушило изискването за ефективно използване на честотния ресурс. 
 

Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка с постъпило в СЕМ  заявление с вх. № 
20-00-12/ 18.01.2012 г. от РАДИОКОМПАНИЯ СИ.ДЖЕЙ ООД, на основание чл. 
112, ал.2 от ЗРТ  указва на заявителя да отстрани констатираните недостатъци. 
 
Емилия Станева докладва за постъпили искания с вх. № 20-00-7, 8, 9, и 10 от 
16.01.2012 г. от Фокус - Нунти ООД по чл. 116 и сл. от ЗРТ  за откриване на процедури 
за провеждане на конкурси за осъществяване на радиодейност за градовете: Стара 
Загора, Враца, Русе и Шабла. При обсъждане на искането, конкретно за гр. Стара 
Загора, следва да се вземе предвид, че на свое заседание, проведено на 10 януари СЕМ 
е разгледал писмо вх. № 20-00-80/ 27.12.2011 г. от КРС, с което комисията ни 
информира, че е направила анализ, в резултат на който счита, че би могла да 
предостави едно свободно назначение за град Стара Загора.  С оглед горното и на 
основание чл. 116, ал. 3 от ЗРТ,  СЕМ може да открие по инициатива на Фокус - Нунти 
ООД процедура за провеждане на конкурс за радиодейност, като изиска от КРС да 
предостави информация относно техническите параметри, необходими за наземно 
аналогово радиоразпръскване. Към докладната е приложен проект на решение. По 
отношение на останалите градове Шабла, Враца и Русе с решения от 2006 г. СЕМ е 
отправил запитване до КРС относно информация за наличния свободен честотен 
ресурс. В отговор КРС е изпратила свои решения  съответно 791, 799 и 963 от 2006 г., с 
които уведомява Съвета за липсата на свободен ресурс. В гр. Враца и Русе са 
провеждани конкурси от ДКД (2000 г.).  
В тази връзка, с оглед възможността за препланиране на честотния ресурс и предвид 
постъпилите искания от страна на заинтересовано лице за градовете Шабла, Враца и 
Русе, СЕМ би могъл да открие процедура за посочените населени места.  
 

Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: ОТКРИВА по инициатива на Фокус - Нунти ООД, 
процедура за провеждане на конкурс за издаване на индивидуална лицензия за 
осъществяване на радиодейност чрез ползване на индивидуално определен 
ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения чрез налични и/ 
или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 
радиоразпръскване за град Стара Загора.  ИЗИСКВА от Комисията за регулиране 
на съобщенията информация относно техническите параметри, необходими за 
наземно аналогово радиоразпръскване за радиопрограма за град Стара Загора., 
включително свободните радиочестоти, допустими мощности на излъчване, 
възможни точки на излъчване, както и друга необходима техническа информация.  
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: ОТКРИВА по инициатива на Фокус - Нунти ООД,  
процедура за провеждане на конкурс за издаване на индивидуална лицензия за 
осъществяване на радиодейност чрез ползване на индивидуално определен 
ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения чрез налични и/ 
или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 
радиоразпръскване за град Русе. ИЗИСКВА от Комисията за регулиране на 
съобщенията информация относно техническите параметри, необходими за 
наземно аналогово радиоразпръскване за радиопрограма за град Русе, 
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включително свободните радиочестоти, допустими мощности на излъчване, 
възможни точки на излъчване, както и друга необходима техническа информация.  
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: ОТКРИВА по инициатива на Фокус - Нунти ООД,  
процедура за провеждане на конкурс за издаване на индивидуална лицензия за 
осъществяване на радиодейност чрез ползване на индивидуално определен 
ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения чрез налични и/ 
или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 
радиоразпръскване за град Шабла. ИЗИСКВА от Комисията за регулиране на 
съобщенията информация относно техническите параметри, необходими за 
наземно аналогово радиоразпръскване за радиопрограма за град Шабла, 
включително свободните радиочестоти, допустими мощности на излъчване, 
възможни точки на излъчване, както и друга необходима техническа информация.  
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”:ОТКРИВА по инициатива на Фокус - Нунти ООД,  
процедура за провеждане на конкурс за издаване на индивидуална лицензия за 
осъществяване на радиодейност чрез ползване на индивидуално определен 
ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения чрез налични и/ 
или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 
радиоразпръскване за град Враца. ИЗИСКВА от Комисията за регулиране на 
съобщенията информация относно техническите параметри, необходими за 
наземно аналогово радиоразпръскване за радиопрограма за град Враца, 
включително свободните радиочестоти, допустими мощности на излъчване, 
възможни точки на излъчване, както и друга необходима техническа информация.  
 
Емилия Станева докладва за постъпило в СЕМ писмо с вх. 10-00-76/ 21.12.2011 г., 
допълнено с писмо вх. № 10-00-76 (11)/ 12.01.2012 г., с което  е препратено заявление 
от БЪЛГАРСКОТО НАЦИОНАЛНО РАДИО, (вх. номер на КРС 18-00-199/ 23.11.2011 
г. и изх. номер 18-00-199/ 19.12.2011 г.) за изменение и допълнение на притежаваното 
от предприятието разрешение № 00761 от 21.07.2008 г. за ползване на индивидуално 
определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на електронни 
съобщения чрез електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 
радиоразпръскване на територията на Република България.  
Изменението е във връзка с пускане в действие на нови радиопредавателни станции за 
програма „Радио Бургас” на обекти РРС „Папия” и ТВРС „Меден ред”. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка със  заявление от БЪЛГАРСКОТО 
НАЦИОНАЛНО РАДИО, за изменение и допълнение на притежаваното от 
предприятието разрешение № 00761 от 21.07.2008 г. за ползване на индивидуално 
определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на 
електронни съобщения чрез електронни съобщителни мрежи за наземно 
аналогово радиоразпръскване на територията на Република България, СЕМ на 
основание чл. 32, ал.1, т. 18 от Закона за радиото и телевизията във връзка с чл. 
30, т. 12 от Закона за електронните съобщения не възразява КРС  при спазване 
разпоредбите на Закона за електронните съобщения, да ИЗМЕНИ разрешение № 
00761 от 21.07.2008 г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 
радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез 
електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване на 
територията на Република България, издадено на БЪЛГАРСКОТО 
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НАЦИОНАЛНО РАДИО,  както следва:  Допълва се точка 1.3.2. от разрешението, 
която става както следва – „1.3.2. осем регионални програми: „Радио 
Благоевград”, „Радио Варна”, „Радио Пловдив”, „Радио Стара Загора”, „Радио 
Шумен”, „Радио София”, „Радио Видин” и „Радио Бургас”;В Таблица 1 
“Технически параметри на електронните съобщителни мрежи от обхвата на 
ултракъси вълни – честотна лента 87.5 – 108.0 MHz” от Приложение 1 
“Технически параметри на електронните съобщителни мрежи” се изменя като се 
допълват редове № 139 и № 140, съгласно Приложението към настоящото 
решение; Изменя Приложение 2 „Размер, срокове и начин на заплащане на 
таксите”, както следва. За решението да бъде уведомена КРС.  
 
Емилия Станева докладва за постъпило в СЕМ  писмо вх. № 10-00-4/ 16.01.2012 г. с 
което е препратено заявление от ТЕЛЕВИЗИЯ ЕВРОПА АД, (вх. номер на КРС 12-01-
5172/ 13.12.2011 г.) за прехвърляне на разрешение № 01495/ 26.05.2009 г. и разрешение 
№ 01496/ 26.05.2009 г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 
радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез електронна 
съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на телевизионни сигнали, 
съответно за град Бургас и град Стара Загора на ХРОМАКС ЕООД.  
Разрешение № 01495/ 26.05.2009 г. за град Бургас и разрешение № 01496/ 26.05.2009 г. 
за град Стара Загора са издадени на Телевизия Европа АД на основание Правилата за 
реда за издаване на разрешения за ползване на индивидуално определен ограничен 
ресурс - радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез 
електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване на 
телевизионни сигнали (Правилата).Съгласно чл.5 от Правилата разрешение може да 
бъде издадено на лице, което е телевизионен оператор с регистрация за създаване на 24 
часова програма с общ/ политематичен или специализиран профил. Съгласно 
разпоредбите на чл. 30, т.12 от ЗЕС, КРС прехвърля разрешенията за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 
чрез налични и/ или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 
радиоразпръскване след решение на СЕМ. Хромакс ЕООД  не е регистриран доставчик 
на медийни услуги – телевизионен оператор. 
Като се има предвид изложеното този факт  Хромакс ЕООД не отговаря на формалните 
изисквания на закона по отношение на лицата, които могат да ползват радиочестотен 
спектър, предоставен на основание параграф 5 от ПЗР на ЗЕС (т.е. - такъв, който не е 
предоставен по реда на § 9а от ПЗР на ЗРТ) и са налице пречки СЕМ да даде съгласие 
за прехвърляне. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка със  заявление от ТЕЛЕВИЗИЯ 
ЕВРОПА АД, за прехвърляне на разрешение № 01495/ 26.05.2009 г. и разрешение 
№ 01496/ 26.05.2009 г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 
радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез 
електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на 
телевизионни сигнали, съответно за град Бургас и град Стара Загора на 
ХРОМАКС ЕООД, СЕМ отложи разглеждането на заявлението за следващо 
заседание след провеждане на среща с КРС.  
 
Емилия Станева докладва Становище относно: молба от Ново Радио Търговище 
ЕООД и писмо от КРС за удължаване срока на разрешение, издадено на Община 
Търговище. Първата част на докладната касае претенцията на Ново Радио Търговище 
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ООД, че има лицензия и  искането им да бъде удължена. Втората  част от докладната  
се отнася за препратено от КРС заявление от община Търговище  за удължаване срока 
на разрешението, което им е издадено. Формално към настоящия момент то е изтекло   
преди два дни. Мотивите на проекта за решение, една част от тях са формални с оглед 
подаване  мотивираното искане за удължаване на разрешението. Във втората част от 
писмото мотивите са свързани с принципа да се осъществява  радиодейност  въз основа 
на лицензия за радиодейност и въз основа  на разрешение за осъществяване на 
електронни съобщения  като тези два разрешителни акта следва да са издадени на едно  
лице следствие на проведен  конкурс.  
Георги  Лозанов предложи да се проведе среща с КРС за доизясняване на казуса.  
Анна Хаджиева каза, че след промените в ЗРТ, с прилагането на обвързаното 
лицензиране има  сравнително устойчива база за лицензиране. Изтекли са десетте 
години,  в които е имало различни параграфи  и така идеята  да се сменят лицензиите 
сега с изчистването на  мъртвите програмни лицензии СЕМ ще прекрати този вторичен 
пазар и  спекулацията някой  да държи разрешително за далекосъобщителна дейност. Г-
жа Хаджиева е за постановяване на отказ и по двете искания и да се върви към  
конкурс. Тя прие да се проведе среща с КРС и след това да се вземе решение за 
обявяване на конкурс.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка с обсъждането на Становище относно: 
молба от Ново Радио Търговище ЕООД и писмо от КРС за удължаване срока на 
разрешение, издадено на Община Търговище, отлага вземането на решение за 
следващо заседание.   
 
ПО ТОЧКА ВТОРА:  Докладни записки относно административно-наказателни 

производства. Докладват Доротея Петрова и Златка Георгиева. 

 

Доротея Петрова докладва относно АУАН № 122/06.10.2011 г., съставен на 
“ВОКСЛАН” ООД. На заседание на Съвета проведено на 15.12.2011 г. е разгледана 
преписката и е взето решение да се възложи на експерта на СЕМ в РЦ гр. Бургас да 
извърши проверка на място относно наличието на кабелна мрежа и абонати на 
предприятието “ВОКСЛАН” ООД. Установено е, че “ВОКСЛАН” ООД не е 
извършвало и към момента не осъществява пренос и разпространение на радио-и 
телевизионни програми на територията на гр. Поморие.  
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: относно АУАН  № 122/06.10.2011 г., съставен на 
“ВОКСЛАН” ООД, прекратява административно-наказателната преписка поради 
липса на нарушение. /Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 34-00-827/11/ 
от  17.01.2012 г. / 
 
Доротея Петрова докладва относно АУАН  № 132/10.11.2011 г., съставен на “СКАЙ 
ПЕТРОЛЕУМ” ЕООД за нарушение на чл. 13, ал.3 във връзка с чл. 14, ал. 4 от ЗРТ – 
непредоставяне на информация на СЕМ.   
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: относно АУАН  № 132/10.11.2011 г., съставен на 
“СКАЙ ПЕТРОЛЕУМ” ЕООД за нарушение на чл. 13, ал.3 във връзка с чл. 14, ал. 
4 от ЗРТ – непредоставяне на информация на СЕМ, възлага на председателя на 
СЕМ да издаде наказателно постановление с размер на санкцията 3000 /три 
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хиляди/ лева. /Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 19-00-170 /11/ от 
17.01.2012 г. /   
 
Доротея Петрова докладва относно АУАН  № 133/17.11.2011 г., съставен на 
“АБАДОН САТ” ЕООД за нарушение на чл. 125в, т. 1 от ЗРТ. 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: относно АУАН  № 133/17.11.2011 г., съставен на 
“АБАДОН САТ” ЕООД за нарушение на чл. 125в, т. 1 от ЗРТ,  производството се 
спира на осн. чл. 43, ал.6 от ЗАНН. /Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 
34-00-832 /11/ 17.01.2012 г. / 
 
Доротея Петрова докладва относно АУАН  № 134/17.11.2011 г., съставен на “АЛИС” 
ООД за нарушение на чл. 125в, т. 1 от ЗРТ. 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: относно АУАН  № 134/17.11.2011 г., съставен на 
“АЛИС” ООД за нарушение на чл. 125в, т. 1 от ЗРТ, да се направи втори опит за 
връчване. /Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 34-00-829/11/21.01.2012 
г. / 
 
Доротея Петрова докладва относно АУАН  № 135/17.11.2011 г. , съставен на 
“ШУМЕНСКА КАБЕЛНА КОМПАНИЯ” ЕООД за нарушение на чл. 125в, т. 1 от ЗРТ. 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: относно АУАН  № 135/17.11.2011 г., съставен на 
“ШУМЕНСКА КАБЕЛНА КОМПАНИЯ” ЕООД за нарушение на чл. 125в, т. 1 от 
ЗРТ, производството се спира на осн. чл. 43, ал.6 от ЗАНН. /Докладна записка от 
Доротея Петрова с изх. № 34-00-833/11/21.01.2012 г. / 
 
Златка Георгиева докладва относно АУАН № 149/22.11.2011 г. , съставен на “Глобъл 
Комюникейшън Нет” АД за неизпълнени задължения по чл. 125в, т. 1 от ЗРТ. 
 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: относно АУАН № 149/22.11.2011 г., съставен на 
“Глобъл Комюникейшън Нет” АД за неизпълнени задължения по чл. 125в, т. 1 от 
ЗРТ, преписката се прекратява поради липса на нарушение. / Докладна записка от 
Златка Георгиева с изх. № 34-00-875 /11/ от 21.01.2012 г. / . 
 
Златка Георгиева докладва относно АУАН № 150/23.11.2011 г. , съставен на “Системс 
енд Технолъджис” ООД за неизпълнени задължения по чл. 125в, т. 1 от ЗРТ. 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: относно АУАН № 150/23.11.2011 г. , съставен на 
“Системс енд Технолъджис” ООД за неизпълнени задължения по чл. 125в, т. 1 от 
ЗРТ, да се извърши проверка и се изиска допълнителна информация от КРС. / 
Докладна записка от Златка Георгиева с изх. № 34-00-876 /11/ от 21.01.2012 г. / . 
 
Златка Георгиева докладва относно АУАН № 151/23.11.2011 г. , съставен на “Топ ТВ 
– Ботевград 2005” ООД за неизпълнени задължения по чл. 125в, т. 1 от ЗРТ. 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”:  относно АУАН № 151/23.11.2011 г. , съставен на 
“Топ ТВ – Ботевград 2005” ООД за неизпълнени задължения по чл. 125в, т. 1 от 
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ЗРТ, производството се спира, поради това, че актът не е връчен. /Докладна 
записка от Златка Георгиева с изх. № 34-00-879 /11/ от 21.01.2012 г./ . 
 
Златка Георгиева докладва относно АУАН № 153/ 23.11.2011 г. , съставен на “Крос 
Стой Инвест” ЕООД за неизпълнени задължения по чл. 125в, т. 1 от ЗРТ. 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: относно АУАН № 153/ 23.11.2011 г. , съставен на 
“Крос Стой Инвест” ЕООД за неизпълнени задължения по чл. 125в, т. 1 от ЗРТ, 
проверката да продължи до изясняване на дейността. /Докладна записка от Златка 
Георгиева с изх. № 34-00-863 /11/ от 21.01.2012 г./  
 
Златка Георгиева докладва относно АУАН № 155/23.11.2011 г. , съставен на 
“Скорпион 96” ООД за неизпълнени задължения по чл. 125в, т. 1 от ЗРТ. 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: относно АУАН № 155/ 23.11.2011 г. , съставен на 
“Скорпион 96” ООД за неизпълнени задължения по чл. 125в, т. 1 от ЗРТ, 
производството се прекратява. /Докладна записка от Златка Георгиева с изх. № 
34-00-878 /11/ от 21.01.2012 г./  
 
Златка Георгиева докладва относно АУАН № 158/28.11.2011 г. , съставен на “Фанти – 
Г” ООД, за нарушение на чл. 13, ал.3 във връзка с чл. 14, ал. 4 от ЗРТ.  
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: относно АУАН №158/28.11.2011 г. , съставен на 
“Фанти – Г” ООД, за нарушение на чл. 13, ал.3 във връзка с чл. 14, ал. 4 от ЗРТ,  
възлага на председателя на СЕМ да издаде наказателно постановление с размер на 
санкцията 3000 /три хиляди/ лева. /Докладна записка от Златка Георгиева с изх. № 
19-00-263 /11/ от 17.01.2012 г. 

 
ПО ТОЧКА ТРЕТА:  Предложения за теми за включване в програмата на 

годишните срещи на ЕПРА. Докладва Анна Хаджиева. 
 
Анна Хаджиева каза, че в материалите получени от ЕПРА се прави обобщение на 
работата й през 2011 година и кои са основните теми. Регулацията, новите медии,  
регулацията и новите форми на реклама и развитието на технологиите на тези нови 
форми на реклама и пазар, остават като постоянни теми за 2012 година. Има четири 
теми за трета работна група, свързани с финансирането на публичните медии за защита 
на малолетни и непълнолетни, безпристрастност и право на отговор и европейската 
работа по услугите по заявка. Важното е, че в тази работна група, или пленарна сесия, 
която ще разгледа търговското слово работната група, която е целогодишна, вероятно 
ще получи допълнителен мандат, за да даде своята позиция при ревизия на текстовете, 
свързани с търговското слово. Това, което се забелязва от предишните срещи на ЕПРА 
е, че има много неизяснено прилагане на текстовете и много общи формулировки, 
които затрудняват и са по-назад, отколкото реалността. Според г-жа Хаджиева СЕМ 
може да има предварителна нагласа какво ще иска и какъв ще бъде приносът му, ако 
наистина се стигне тази работна група да получи  мандат и да влияе върху прецизиране 
на текстовете  в директивата, а това е било и тема на срещата на работната група на 
шефовете на регулаторите, която се е провела в Брюксел.  
Съветниците проведоха свободна дискусия 
Георги Лозанов предложи Антоанета Лозенска да започне да работи по този въпрос и 
да внесе материал за обсъждане.   
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Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка с предложения за теми за включване в 
програмата на годишните срещи на ЕПРА, Антоанета Лозенска да внесе 
предложение, което да се разгледа на следващо заседание до края на месец март. 
 
ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА:  Срeща с УС на БНТ за представяне и утвърждаване на 

нов член на УС на БНТ. Докладва Георги Лозанов. Проекти на решения. Докладва 

Доротея Петрова. 

 

Георги Лозанов поздрави членовете на ръководството на БНТ и каза, че на тази среща 
СЕМ ще трябва да вземе решение за освобождаването на Анастас Гьоков като член на 
УС и да обсъдят кандидатурата за нов член на УС на БНТ. Тъй като г-н Гьоков е 
изпратил молбата си за освобождаване като член на УС едновременно и до 
ръководството на БНТ и до СЕМ, то решението на СЕМ трябва  да следва решението на 
УС и сега ще се осъществи тази последователност. Доц. Лозанов уточни, че за да се 
спази процедурата, дава думата на Вяра Анкова да представи молбата му.  
Вяра Анкова каза, че ръководството на БНТ е обсъдило мотивите на г-н Гьоков. Тази 
оставка не е била изненада за тях, тъй като те заедно дълго са обсъждали начина на 
управление на БНТ и конкретно работата на членовете на УС. Според нея, те са 
работили добре с г-н Гьоков, но не са се разбрали по принципни въпроси както за 
провеждането на структурната реформа, така и за промяната на правилниците. Общото 
мнение на ръководството на БНТ е, че за година и половина е направено много. 
Въпреки това, при положение, че  реформи в БНТ не е имало отдавна, разбирането е 
било, че нещата трябва да се случват постепенно, за да не се взриви ситуацията. 
Ситуацията в БНТ е била сложна и въпреки това, реформата е проведена -  съкратени са 
350  човека,  въведен е продуцентски правилник, което според г-жа Анкова  е голям 
успех за УС, за някои от неговите членове, защото не всички са били увлечени активно 
в тази реформа. Г-жа Анкова благодари за работата на г-н Гьоков.  
Бойко Станкушев каза, че се присъединява се към казаното от Вяра Анкова, тъй като 
не може да се каже, че те всички не са работили добре с г-н Гьоков през този период. 
Според г-н Станкушев, вероятно г-н Гьоков не е имал предварителна представа и доста 
високо му е дошло това  предизвикателство. По време  на извършване на реформата, 
което е било един много болезнен процес, лично за него, който познава огромната част  
от колегите си е разчитал на съдействие от всички, защото това  е общо дело на УС и за 
съжаление това е различното, което би  допълнил. Той не е получил такава подкрепа от 
г-н Гьоков, каквато си е представял, че ще получи в качеството му на човек, който има 
един специфичен ресор.  
Атанас Кацарчев каза, че с г-н Гьоков са обсъждали части от елементите на начина на 
провеждане на реформата в БНТ. Единственият минус в цялата система е, че сблъсъкът 
с реалността е различен и не става изведнъж. На г-н Гьоков му е липсвал факторът 
търпение. Те са имали “план график” да направят малко по-бързо съкращенията, но 
това не се е случило толкова бързо, тъй като в крайна сметка има разлика между това 
какво искаш и какво и кога може да стане. Може би на г-н Гьоков не му е стигнало 
търпение, за да може това да се случи.   
Вяра Анкова каза, че според нея, УС не трябва да е съставен от хора, приближени на 
генералния директор. УС наистина трябва да бъде орган, в който да се обсъждат 
различни мнения, различни тези и този УС е точно такъв  - дебатират, дълго спорят и се 
взимат решения, които са плод на една много дълга дискусия. Г-н Гьоков е бил 
предложен от нея като един изключително добър специалист в ИТ сферата, тъй като тя 
вярва на хора, които са изградили някакъв образ в живота си, в  биографията си и са 
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дали всичко от себе си, за да постигнат това.  Продължава да не вярва в тезата, че  
членовете на УС трябва да са приближени хора на генералния директор. И затова  
Даниел Калчев,  който предлага за нов член на УС, също не е неин познат, но 
достатъчно добре е проучила неговата биография, атестациите от хората, които са 
работили с него и смята, че назначението му ще бъде голям принос в УС на БНТ. 
Според г-жа Анкова законов пропуск е генералният директор сам да избира УС и да се 
определя от хора, които малко или много вървят по неговата линия. Тя призна, че на 
нея и е трудно с този УС, защото едно е да имаш единомислие, едно е в много от 
случаите  да се спори и да се  решава, но смята, че това е по-плодотворното управление 
на обществената телевизия.  
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: прекратява предсрочно мандата на Анастас 
Наумов Гьоков като член на УС на БНТ, считано от 23.01.2012 г.  
 

Вяра Анкова представи кандидатурата на Даниел Калчев за член на УС на БНТ. Той 
ще вземе ресора на Огнян Златев  "Стратегия, европейски програми и професионално 
развитие" - изключително ключов ресор. Той дава взаимодействието с другите 
институции, намирането на  европейски средства, което е тяхна цел - да превърнат в 
ключово финансирането на БНТ, защото тази линия  все още не е достатъчно добре 
развита, въпреки че в структурната реформа в БНТ вече има  звено, което се занимава с  
търсене на европейски програми и начини на кандидатстване на БНТ  в тях. Миналата 
година е била изключително успешна за БНТ от гледна точка на  комуникационните 
стратегии към министерствата. Почти навсякъде където е имало такива 
комуникационни стратегии и е имало вариант да участват, защото поради  различния 
статут на  БНТ  много често нямат право да участват и това е нещо,  с което г-н Калчев 
се е сблъскал още преди да дойде в УС  при търсене  на възможност  за една 
Европейска програма. БНТ  няма право да кандидатства поради статута на БНТ,  но по 
това се върви към дискусия, за да се види как може този проблем да се разреши. Във 
връзка с компетенциите на г-н Калчев, г-жа Анкова каза, че основно е опитът  му в 
оперативно управление  точно на тип обществена институция,  защото той девет 
години е бил  в управлението на Националния фонд  за  култура към МК.  Разработвал е 
редица международни проекти  и програми, включително  и такива от които БНТ има 
най-голяма нужда за привличане на  средства. Има доказана способност в организиране 
и провеждане на международни професионални обучения на млади хора, нещо  което  в 
момента  БНТ (особено поради новата  си технология на работа) има жизнена нужда, 
тъй като в БНТ за съжаление малко хора разбират какво е това  продуцентски принцип 
и сега се организират  обучения  за това. Г-жа Анкова каза, че държи в управлението на 
телевизията да има участие на неправителствения сектор, чийто представител е той с 
много добро познаване на този сектор, отлични контакти със  значителна част от най-
влиятелните граждански организации в страната. По негова  инициатива националният 
фонд култура е получил от  Международната федерация на съветите по изкуствата  и 
културните  организации (това сътрудничество продължава няколко години) редица 
практически резултати и може да бъде за пример за активно участие  в международна 
мрежа и проекти. Бил е и национален директор на  международния проект “Глобални 
библиотеки”, финансиран от фондация “Бил и Мелинда Гейтс”, инициира 
сътрудничество със швейцарската агенция за развитие и нейната  програма “Обществен 
форум 2000-2007”.  Под негово ръководство фонд “Култура” печели няколко проекта  с 
европейско финансиране  и съумява да привлече средства  от индивидуални дарители. 
Г-жа Анкова каза, че като цяло това са основните моменти, на  които стъпва като 
генерален директор в предложението си Даниел Калчев за член на УС на БНТ . 
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Даниел Калчев обясни, че продължава да е директор на “Глобални библиотеки”, което 
е програма, финансирана от фондация “Бил и Мелинда Гейтс” и става дума за 
инвестиция от тяхна страна за 15 милиона долара за България. Това е ново 
предизвикателство за него и досега отношенията му с медиите са били частични,  но 
той гледа на работата в УС на БНТ по-скоро като тип мениджърско управление, 
вземане на оперативни решения, отколкото, че това е свързано с конкретна медия.  
Интересно му е това  ново предизвикателство и ще се опита да оправдае доверието на  
г-жа Анкова.  
Георги Лозанов предложи Съветът да гласува.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”:  утвърждава като член на УС на БНТ Даниел 
Веселинов Калчев, считано от 24.01.2012 г.  

 

ПО ТОЧКА ПЕТА:  Докладна записка от Спаска Янева относно разпределение на 

бюджета на СЕМ за 2012 г. 

Спаска Янева представи месечно разпределение на утвърдения бюджет на СЕМ във 
връзка с изпълнение разпоредбите на чл.1, ал.5 на Постановление № 367 на 
Министерския съвет от 29 декември 2011 година  за изпълнението на държавния 
бюджет на Република България за 2012 година. С ПМС № 367 на Съвета за електронни 
медии е определен бюджет за 2012 година в размер на 1 429 000 лева, в т. ч. текущи 
разходи 1 414 000 лева и капиталови разходи – 15 000 лева.  
Разпределението на бюджета на Съвета за електронни медии за 2012 година е 
разработен съгласно указанията на Министерство на финансите, дадени с писмо № ДР-
01/17.01.2012 година. Разчетите са в съответствие с Единната бюджетна класификация 
за 2012 г. по функции, групи и параграфи. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: прие месечно разпределение на утвърдения 
бюджет на СЕМ във връзка с изпълнение разпоредбите на чл.1, ал.5 на 
Постановление № 367 на Министерския съвет от 29 декември 2011 година  за 
изпълнението на държавния бюджет на Република България за 2012 година и 
размера на представителните разходи /6000 хиляди лв./. 

 

ПО ТОЧКА РАЗНИ:   
1.Предложение за отговор на СЕМ до „МЕДИЯ ЕКСПЕРТ ГРУП 2011” относно 

предоставянето за разпространение на филми с цел превенция на употребата на 

психотропни вещества. Докладва Диляна Кирковска. 

Георги Лозанов каза, че във връзка с писмото на консорциум “Медиа експерт груп 
2011” и осъществения от тях проект е предложен проект за отговор, изготвен от  
Диляна Кирковска. Според доц. Лозанов, СЕМ не би могъл да се ангажира с оценка на 
вече произведените филми във връзка с тяхната молба: “... във връзка с пресъздаването 
на възможно най-достоверно причините и следствието от употребата на алкохол, 
цигари и психотропни вещества, да бъде разрешено да се излъчват без цензура 
филмите, или части от тях, в които попадат кадри с употреба на алкохол, психотропни 
вещества и цигари”...  
София Владимирова каза, че не е съгласна с предложения проект за отговор и 
предложи първо да се запознаят с филмите.   
Анна  Хаджиева предложи да се направи среща с представителите на консорциум 
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“Медиа експерт груп 2011” , на която да се говори за общите принципи. Логиката е  
регулаторите да вървят все повече към саморугулация и да се извърши някаква 
превенция. 
Борислав Шабански каза, че не бива да се праща отговор и да се прави среща без да са 
се запознали със съдържанието на филмите.  
Георги Лозанов подкрепи идеята да се срещнат с представителите на “Медиа експерт 
груп 2011”, тъй като филмите са произведени и тяхното искане за мнение би могло да 
се тълкува като своеобразно търсене на  “индулгенции”. 
Съветниците се обединиха около мнението за значимостта на поставените проблеми в 
проекта на “Медиа експерт груп 2011” и взеха решение да се проведе среща с тях.  

 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: да се проведе среща с представители на “Медиа 
експерт груп 2011”  на 31.01. 2012 г. от 10.00 ч. в СЕМ.   

 
2. Искане за среща със СЕМ от Асоциацията на телевизионните 

продуценти(А.Т.П.). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”:във връзка с постъпилото искане за среща от 
Асоциацията на телевизионните продуценти(А.Т.П.), срещата да се проведе на 
25.01.2012 г. от 11.00 ч. в СЕМ. 
 
3. Информация за среща с г-н З. Стефановски, Председател на медийния регулатор 

на РМакедония. Докладва Георги Лозанов 

 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка с посещението на членове на 
Македонския регулаторен орган, СЕМ да проведе среща на 25.01.2012 г. от 12.00 ч. 
. 
4. Докладна записка относно имота, в който се помещава РЦ-Пловдив. Докладва 

Даниела Жукова 
 

Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка с докладна записка от Даниела Жукова 
относно имота, в който се помещава РЦ- Пловдив, да се изпрати официално писмо 
с информация, че СЕМ като институция работи с документи, които са 
задължителни.  

 
5.Предложение на Анна Хаджиева за предоставяне на служебен аванс на 

шофьорите във връзка със задълженията им по поддръжката . 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: във връзка със задълженията на шофьорите по 
текущи ремонти и поддръжка на сградната собственост на СЕМ  да се отпуска 
служебен аванс на Димчо Тошев и Камен Йордански по 100 лв. месечно. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет / гласа “за”: следващото заседание да се проведе на 31.01.2012 г. 
от 11.00 ч.  
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Материали приложени към Протокол № 4: 

 
1. Дневен ред 
2. Писмо от МК с вх. № 04-04-2 от 24.01.2012 г.  
3.Докладна записка от дирекция “Лицензиране и регистриране” с изх. № 30-04-7 от 
23.01.2012 г.  
4. Писмо от НС Комисия по културата и гражданското общество и медиите с вх. № 01-
00-2 от 23.01.2012 г.  
5. Становище от Емилия Станева с изх. № 30-04-6 от 23.01.2012 г.  
6. Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 18-00-1 от 21.01.2012 г. 
7. Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 18-00-2 от 21.01.2012 г. 
8. Докладна записка от Спаска Янева с изх. № 30-06-12 от 21.01.2012 г.  
9. Докладна бележка от Диляна Кирковска с изх. № 06-00-105 /11/ от 21.01.2012 г.  
10. Писмо от Асоциация на телевизионните продуценти с вх. № 21-00-4 от 21.01.2012г. 
11. Докладна записка от Даниела Жукова с изх. № 30-07-3 от 23.01.2012 г.  
12. Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 19-00-238 /11/ 17.01.2012 г.  
13. Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 34-00-722/10/ от 21.01.2012 г.  
14. Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 34-00-827/11/ от  17.01.2012 г.  
15. Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 19-00-170 /11/ от 17.01.2012 г.    
16. Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 34-00-832 /11/ 17.01.2012 г.  
17. Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 34-00-829/11/21.01.2012 г. 
18. Докладна записка от Доротея Петрова с изх. № 34-00-833/11/21.01.2012 г.  
19. Докладна записка от Златка Георгиева с изх. № 34-00-875 /11/ от 21.01.2012 г.  
20. Докладна записка от Златка Георгиева с изх. № 34-00-876 /11/ от 21.01.2012 г. 
21. Докладна записка от Златка Георгиева с изх. № 34-00-879 /11/ от 21.01.2012 г.  
22. Докладна записка от Златка Георгиева с изх. № 34-00-863 /11/ от 21.01.2012 г.  
23. Докладна записка от Златка Георгиева с изх. № 34-00-878 /11/ от 21.01.2012 г.  
24. Докладна записка от Златка Георгиева с изх № 19-00-263 /11/ от 17.01.2012 г. 

 

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  
 
Анна Хаджиева 
 

........................... Анюта Асенова ....................... 

Георги Стоименов 
 

  .........................      

Георги Лозанов  
председател 

 
............................ 

София 
Владимирова 

    
....................... 

         
Вера Данаилова 
експерт 
протоколист 

   
……………....... 
 

     
 

 
 

 


